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33 Bartolomé, en un consell de comú ordinenc.
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ENTREVISTA AL CONSELLER DE LA MINORIA ORDINENCA

E
l conseller de la minoria or-
dinenca, Èric Bartolomé, va 
assegurar que la qüestió so-
bre el futur d’Arcalís serà 

«el gran debat» de final de mandat i 
encara que ha admès que la solució 
al dèficit de l’estació «no es trobarà 
en un any i mig», va assenyalar que 
l’important és «deixar-la orientada». 
Bartolomé va destacar ahir la «clare-
dat» i el «realisme» amb què el comú 
ha tractat la situació del camp de neu 
i va considerar que la solució és «mul-
tifactorial» ja que no es resol única-

Bartolomé admet 
que no es trobarà 
solució per a 
Arcalís durant 
aquest mandat
Reitera que cal 
apropar l’estació al 
poble amb algun giny
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ment amb una millora dels accessos 
o refent la marca d’Ordino-Arcalís, ni 
amb la incorporació d’un inversor.

De fet, va indicar que potser és mi-
llor «donar un primer pas» i avançar 
amb un pla director i un pla de viabi-
litat que no pas trobar inversors que 
vulguin participar en el projecte a 
curt termini. Bartolomé va afegir que 
seria un fracàs no deixar encarada la 
possible solució per al camp de neu, 
ja que no es resol únicament amb 
una millora dels accessos o refent la 
marca d’Ordino- Arcalís ni amb la in-
corporació d’un inversor.

Sobre la possible entrada d’inver-
sors, Bartolomé va dir a l’ANA que hi 
ha potencials inversors que s’interes-
sen però «d’aquí a donar el pas falta 
moltíssim».

Ara mateix, va lamentar, és un ne-
goci deficitari i, per tant, «és difícil 
convèncer algú que el negoci és via-

ble sense les inversions que requeri-
ria l’estació». Aquestes millores supo-
sarien milions d’euros que depenen 
de l’estació i de les administracions 
per millorar els accessos, però «tam-
poc és la solució», segons el conse-
ller convergent ja que «passar de dos-
cents i pico mil forfets venuts a tres-
cents mil no es farà només amb una 
carretera més ampla». Una propos-
ta seria la d’acostar l’estació al poble 
amb algun giny, cosa que «canvia to-
talment el panorama», va indicar.

Una altra possibilitat és la partici-
pació del Govern, tenint en compte 
que el darrer informe encarregat pel 
comú informa que l’estació genera 
25 milions cada any per a l’economia 
andorrana. Aquestes dades serviran, 
com va apuntar el conseller, per «po-
sar sobre la taula el greuge compa-
ratiu de tenir una pista d’esquí que 
aporta a la parròquia però sobretot al 
país». Un greuge que, va dir, no dub-
ta que es portarà a debat amb la nego-
ciació sobre les competències i trans-
ferències.

LA IMPORTÀNCIA DEL PLA DIRECTOR / Ai-
xí, encara que Bartolomé es va  mos-
trar convençut que cal buscar inver-
sors, va matisar que «és millor donar 
un primer pas i avançar cap a una di-
recció amb un pla director i un pla de 
viabilitat». Un cop estiguin en marxa 
«és més fàcil trobar inversors». 

Aquest full de ruta, va opinar, no 
es pot limitar a cicles de quatre anys 
sinó que ha de marcar els passos a se-
guir en els propers 10 o 12 anys per-
què el proper comú es trobi com a mí-
nim «un dibuix marcat de què ha de 
fer i quin és el camí». H

El Grup Parlamentari Socialdemòcra-
ta va entrar ahir al registre del Con-
sell General dues preguntes orals per 
a ser respostes pel Govern durant la 
sessió plenària prevista per al dijous 
27 de març. La primera fa referència 
al full de ruta previst pel Govern fins a 

final de legislatura. I la segona es refe-
reix als terminis previstos per a l’aca-
bament de les obres del projecte de 
rotonda i pont sobre el riu Valira del 
Nord a la sortida d’Escaldes-Engor-
dany.

Pel que fa al full de ruta, el presi-
dent del PS, David Rios, va demanar 
a l’Executiu que expliqui les lleis que 
preveu tramitar fins a final de la legis-
latura i que exposi quines són les prio-
ritats abans que s’esgoti l’actual man-
dat així com el calendari d’aprovació 
i implantació de les iniciatives legis-

També demana els terminis 
d’acabament de la rotonda a 
la sortida d’Escaldes

El PS vol saber el full de ruta del 
Govern pels propers dos anys
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latives.
De la seva banda, la consellera ge-

neral, Rosa Gili, va entrar una pregun-
ta relativa als terminis previstos per a 
l’acabament de les obres del projec-
te de rotonda i pont sobre el riu Va-
lira del Nord a la sortida d’Escaldes-
Engordany. Gili pregunta al Govern 
sobre la data inicial prevista d’acaba-
ment d’aquestes obres en el moment 
de l’adjudicació i sobre quan es pre-
veu que finalment es concloguin els 
treballs.

En relació a aquesta demanda, el 
Govern va assegurar la setmana pas-
sada en una roda de premsa posterior 
al Consell de Ministres que els treballs 
estarien definitivament enllestits a fi-
nals del proper mes de setembre. H


